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Zápis ze shromáždění 
Společenství vlastníků domu Františka Diviše 1399 

IČ: 720 43 601 
 
Datum a čas konání: 11. 12. 2023 od 18:30 hod. 
Místo konání: zasedací místnost Muzea v Uhříněvsi, Nové nám. 1251/2, 104 00 Praha 22 - Uhříněves 
 
 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti 

Předseda společenství paní Mgr. Jaroslava Štefková přivítala všechny přítomné a zahájila shromáždění 

konstatováním, že je přítomno nebo zastoupeno 41 134 ze 66 698 spoluvlastnických podílů, tj. 61,7 % 

vlastníků čímž je shromáždění usnášeníschopné. Přivítala ing. Michala Krůtu ze správcovské společnosti 
Interma BYTY správa s.r.o 

2. Volba předsedajícího, zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Paní Mgr. Štefková navrhla sebe předsedající shromážděním a zapisovatelem a jako ověřovatele zápisu 

navrhnula Ing. Ivo Chaloupka; ten souhlasil. Paní Mgr. Štefková  se zeptala přítomných, zda mají nějaký 

protinávrh a protože se nikdo nepřihlásil, nechala přítomné hlasovat. 

Usnesení: Shromáždění SVJ schvaluje jako předsedajícího shromáždění a zapisovatele Mgr. 

Jaroslavu Štefkovou , ověřovatelem zápisu ing. Ivo Chaloupku.  

PRO: 100 %   PROTI: 0 %  ZDRŽEL SE: 0 %. 

3. Hospodaření: 
 
a) Schválení účetní závěrky za rok 2022 

Předsedající shromáždění Mgr. Jaroslava Štefková uvedla,  že účetní závěrka za rok 2022 byla rozeslána 

všem vlastníkům spolu s Výroční zprávou za období červenec 2022 až červen 2023, vyhotovenou paní 

Matiášovou, jako příloha pozvánky před konáním tohoto shromáždění.  

Předsedající shrnula nejpodstatnější informace z těchto dokumentů: V r. 2022 nebyly žádné zásadní 

výdaje, nejsou ani evidováni dlužníci z řad vlastníků, hospodářský výsledek je vyrovnaný, nejsou 

závazky vůči dodavatelům a na běžném a spořicím účtu je celkově zůstatek ve výši 680 tisíc Kč. 

Mgr. Štefková informovala, že obdržela dotazy týkající se zaslaných ekonomických podkladů; odpovědi 

byly předneseny  přítomným vlastníkům. Vznesené dotazy se týkaly možnosti nastavit trvalý příkaz, 

kterým by se převáděly peníze z běžného účtu na spořící účet. Předsedající potvrdila, že paní Matiášová 

stále/průběžně pracuje se stavy účtů, nicméně přislíbila požádat o nastavení trvalého příkazu pro 

přesun plat z běžného účtu na spořící účet.  

Dále předsedající vysvětlila položku ve Výroční zprávě za rok 2022 – dluhy členů. Saldo zobrazuje i 

výsledky vyúčtování, kdy přeplatky byly odeslány a z nedoplatků nebyl uhrazen jeden prostor. Dlužníci 

jsou upomínání referentkou paní Portovou.  Dalším dotazem, který byl předsedající vysvětlen byly 

smluvní pokuty a penále. Jak uvedla, nejedná se o penále/pokuty vztahujícím se k činnosti SVJ, ale o 

částky, jež jsou vybírány od vlastníků, kteří platí se zpožděním. V tomto případě se jedná o příjem SVJ, 

který se následně zdaňuje.  
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Jelikož již nebyly vzneseny další dotazy, přistoupilo se k hlasování.  

Usnesení: Shromáždění SVJ schvaluje účetní závěrku za rok 2022 v předloženém znění a 
pověřuje předsedu společenství o vklad této závěrky do sbírky listin u 
rejstříkového soudu. 
Shromáždění SVJ schvaluje zisk ve výši 253,- Kč. 
Shromáždění SVJ schvaluje převod zisku do fondu ze zisku.  
 
PRO: 100 %,   PROTI: 0 %,   ZDRŽEL SE: 0 %. 

b) Schválení návrhu na úpravu/navýšení příspěvku na správu domu a pozemku (fond oprav)– garáž  

Předsedající informovala o aktuální výši Fondu oprav, která je ve výši  612.203,47Kč. Důvodem 

předkládaného návrhu je snaha sjednotit vybíranou výše příspěvků na správu domu a pozemku (fond 

oprav) tak, aby vybírané částky  za bytovou jednotku i za garáž byly ve stejné výši.  Výše příspěvku je 

v  současné době 14,- Kč/m2/měsíc  u bytové jednotky a 6,-Kč/m2/měsíc u garáže. Mezi přítomnými 

vlastníky proběhla diskuze, kdy se zvažovaly pro a proti navrhovaného navýšení. Jako protiargument 

navýšení zaznělo zejména to, že u garáží lze částku použít pouze na opravu některých společných částí 

např. podlaha či zeď, oproti možnosti  využití fondu oprav pro opravu/rekonstrukci společných částí 

v samotném objektu. Vlastníci se shodli, že v budoucnu se může výše příspěvku (na garáž či bytovou 

jednotku) upravit opět odlišně a rovněž zohlednit případnou  potřebu navýšit fond oprav. .Jelikož již 

dále nebyly vzneseny žádné dotazy či podněty, bylo o předloženém návrhu hlasováno.  

Usnesení: Shromáždění SVJ schvaluje příspěvek na správu domu a pozemku – na     

garáž ve výši 14,- Kč/m2/měsíc.  

PRO: 0 %,   PROTI: 100 %,   ZDRŽEL SE: 0 %. 

c) Schválení návrhu na úpravu krátkodobých záloh 

Předsedající Mgr. Štefková oznámila, že vlastníkům byly zaslány s pozvánkou podklady obsahující návrh 

na úpravu krátkodobých záloh Vysvětlila důvod navrhovaného navýšení. Vznesla dotaz, zda má 

přítomným vlastníkům přečíst upravované zálohy, původní a nové částky, z vlastníků nikdo neprojevil 

zájem. Mgr.Štefková vysvětlila přítomným, že způsob rozúčtování, zda se zálohy budou rozúčtovávat 

podle počtu osob, na bytovou jednotku či podle podílu, lze změnit. O případné změně lze hlasovat na 

shromáždění, avšak za předpokladu, že pro změnu způsobu rozúčtování  bude hlasovat 100% vlastníků. 

Nové předpisy záloh budou  vlastníkům rozeslány k  1.2. 2024. Paní Mgr. Štefková se zeptala 

přítomných, zda má k tomuto bodu někdo nějaký dotaz. Nikdo se nepřihlásil, proto bylo přistoupeno 

k hlasování. 

Usnesení: Shromáždění SVJ schvaluje navýšit úpravu krátkodobých záloh dle 

předloženého návrhu.  

PRO: 100 %,   PROTI: 0 %,   ZDRŽEL SE: 0 %. 

d) Výroční zpráva o hospodaření 2022 

Přítomný ing. Michal Krůta vlastníky blíže seznámil s realizovanými aktivitami za uplynulé období. 

Proběhly podle plánu  pravidelné kontroly a revize, a pokud z nich vyplynuly nějaké nedostatky či 

závady k odstranění, tyto byly odstraněny. Informoval dále, že došlo k výměně vodoměrů na SV a TUV, 
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nově nyní jsou instalovány dálkově odečitatelné vodoměry. HW a SW potřebný pro rozúčtování nebyl 

objednán, ing. Krůta bude řešit v součinnosti/komplexně s okolními subjekty/SVJ.  

Plánovaná výměna uzávěrů SV a TUV ovšem dosud neproběhla, důvodem je skutečnost, že schválená 

CN na výměnu uzávěrů TV a SUV technicky nekorespondovala s technickými parametry osazených 

měřičů. V 1. Q 2024 bude poptána nová CN na výměnu uzávěrů SV a TUV, která bude následně 

předložena vlastníkům ke schválení.  

Již dříve byl řešen požadavek na výměnu zvonkového tabla, jak uvedla Mgr. Štefková. Aby toto bylo 

podloženo konkrétními údaji, byli vlastníci obesláni s dotazem, aby uvedli jakým způsobem se 

nesprávně nefungující intercom projevu. Předsedající uvedla, že pouze 1 vlastník nahlásil závadu 

projevující se slabým zvukem hlasu v reproduktoru. Dle informací od ing. Krůty, instalovaná tabla jsou 

od blíže nespecifikovaného výrobce, tj. je velmi problematické zajistit jejich odbornou opravu. 

Mgr..Štefková přislíbila poptat zvonková tabla značky Tesla, se kterými má dobrou zkušenost.  

Vlastníci vzali předloženou Výroční zprávu o hospodaření 2022 na vědomí.  

4. Realizaci instalace FV panelů na střechu domu  

Předsedající požádala ing. Krůtu, aby vlastníky informoval o probíhající instalaci FVE na střechách 

sousedních objektů.  Ten shrnul zkušenosti s instalací FVE a administrativní náročnost při vyřizování 

veškerých povinností s tím spojených (žádost o dotace, povinnost změnit požárněbezpečnostní řešení 

objektů, žádost o připojení FVE aj. ). Následně proběhla diskuze, kdy ing. Krůta zodpovídal dotazy 

technického typu. Vlastníci následně konstatovali, že v současné době  o instalaci FVE na střeše 

neuvažují, avšak toto  se může po legislativním zjednodušení, změnit.  

5. Provozní záležitosti – štítové lemování hrany střechy – 16.791,- Kč bez DPH 

Předsedající sdělila vlastníkům, že obdržela CN na opravu štítového lemování hrany střechy ve výši 

16 791,- Kč (bez DPH). Jedná o opravu drobnějšího charakteru, proto zajištění CN  bylo až po mnoha 

urgencích,  tyto opravy jsou dodavatele nezajímavé. Realizaci opravy štítového lemování lze provést až 

v za vhodných klimatických podmínek, tj. na jaře 2024. .  

6. Diskuze 

V plénu vznikla diskuze týkající se zkracování cesty/vzniku pěšinyky, obyvateli nově postaveného 

sousedícího objektu,  podél přízemních balkonů. Vlastníci se přestávají cítit komfortně, když jim cizí 

osoby nahlížejí do bytu a rovněž chození mimo vyznačené trasy ničí osázený trávník.  Vlastníci 

navrhovali kontaktovat sousední objekty, aby se tato situace v součinnosti vyřešila. Řešením by bylo 

zejména položení dlažbového chodníku jež by kopíroval načerno vzniklou pěšinu. Ing. Krůta přislíbil 

zaslat předsedající mapu s vyznačením nově vzniklého problematického prostoru.. Ta bude 

kontaktovat předsedkyni sousedního objektu paní T. Smrčkovou ze společnosti SBD Praha. 

 Dalším navrhovaným řešením bylo osazení zmiňovaného prostoru (chodníčku) dřevinou. Toto řešení 

předsedající nedoporučila, jelikož  vyšlapaná cestička není umístěná pouze na pozemku, který je ve 

vlastnictví SVJ, nýbrž i na cizích pozemcích. Rovněž uvedla, že shoda na případné výsadbě s okolními 

subjekty,  je problematická, důvodem jsou různé preference/vkus týkající se keřů.  
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7. Závěr 

Jelikož již nebyly vzneseny žádné další dotazy, Mgr. Štefková poděkovala všem přítomným vlastníkům 

za účast a shromáždění ukončila v 20:00 hod. 

Zapsala  dne 11.12.2023       

Mgr. Jaroslava Štefková v.r.  

 

Ověřil dne 16.1. 2024 

Ing. Ivo Chaloupka   

 


